

علاجات الجسم

BODY THERAPIES

PEVONIA BODY SCRUBS & WRAPS

FULL BODY POLISH
30 MINUTES

400

A rich creamy-textured skin refining body scrub to remove impurities and rough skin. Gentle and deep-cleansing, Pevonia's Body polish uses natural jojoba granules to activate the blood circulation without harming the fine capillaries, leaving skin soft, silky and smooth. Performed within every body wrap and self tan or as a sole treatment.

AROMATIC MOOR MUD WRAP
60 | 90 MINUTES

470 | 615

This unique holistic, healing black magma dates back over 40,000 years. As warm Aromatic Moor Mud rich in 350 natural vitamins, minerals and enzymes is generously applied to the entire body, sore muscles, aches and pains are alleviated. This superb mud offers a gentle thermal action which stimulates and invigorates the body bringing a state of deep relaxation and well being.

GREEN COFFEE BODY WRAP FOR CELLULITE
60 | 90 MINUTES

490 | 650

This wrap stimulates your body's ability to break down fat, increase metabolism and eliminate water retention. 100% pure micronized Green Coffee, naturally rich in Chlorogenic acid, polysaccharides and proteins as well as essential oils will smooth and enhance the skin's overall texture thus visibly reducing spongy, dimply, cellulite areas.

YOGURT WRAP WITH MANGO-PASSION FRUIT
60 | 90 MINUTES

600 | 825

Firming and brightening, this delightful tropical body wrap counteracts aging, evens skin tone, and delivers invigorating and toning benefits. Combining the tropical extracts of Mango and Passion Fruit, this wrap is rich in malic, tartaric, and citric acids, as well as anti-aging ingredients. The skin emerges revived, refreshed, smoother, firmer, and vividly bright

سكراب ولفائف للجسم من بيفونيا

تقشير كامل للجسم
٣٠ دقيقة

٤٠٠

سكراب للجسم غني ذو قوام قشدي ينعم البشرة، ويزيل شوائبها وخشونتها. يُعتبر سكراب بيفونيا للجسم ملطفاً ومنظفاً عميقاً للبشرة، فهو يتكون من حبيبات الجوجوبا الطبيعية لتنشيط الدورة الدموية من دون الإضرار بالشعيرات الدموية الدقيقة، فتصبح البشرة فاتحة اللون والنعومة. يتم إجراء هذا العلاج مع كل علاج باللفائف والتسمير الذاتي أو كعلاج منفرد.

لغيفة الجسم العطرية بالطين المغربي
٩٠ | ٦٠ دقيقة

٤٧٠ | ٦١٥

يعود تاريخ هذا العلاج الشافي الأسود، والفريد من نوعه والشامل إلى أكثر من ٤٠ ألف سنة. بينما يتم تغطية الجسم بأكمله بلغيفة الطين المغربي الدافئة التي تحتوي على ٣٥٠ نوعاً طبيعياً من الفيتامينات، والمعادن والأنزيمات، التي تخفف من حدة العضلات المتشنجة وتساعد على إزالة الآلام. يوفر هذا الطين الرائع تياراً حرارياً مهدئاً يحفز الجسم ويعيد إليه النشاط، فيبلغ معه مرحلة باعثة على الاسترخاء والعافية.

لغيفة القهوة الخضراء للسيلوليت
٩٠ | ٦٠ دقيقة

٤٩٠ | ٦٥٠

تحفز هذه اللغيفة الجسم على إزالة الدهون، وتعزيز الأيض والتخلص من احتباس الماء. سوف تقوم القهوة الخضراء، الصافية بنسبة 100٪، والمطحونة، والغنية طبيعياً بحمض الكلوروجينيك، وعديدات السكاريد والبروتينات بالإضافة إلى الزيوت الأساسية، بتنعيم البشرة وتعزيز قوامها، ما يساهم في الحد من المناطق اللينة كثيرة المسام وفي التخلص من الدمامل والسيلوليت.

لغيفة الزبادي مع لغيفة فاكهة المانجا والباشن فروت للجسم
٩٠ | ٦٠ دقيقة

٨٢٥ | ٦٠٠

تعتبر لغيفة الجسم الاستوائية هذه باعثة على التماسك والإشراق، فهي تكافح علامات التقدم في السن، وتعزز تجانس لون البشرة وتوفر منافع منشطة ومقوية. تشمل هذه اللغيفة مستخلصات استوائية من المانجا والباشن فروت كما أنها غنية بحمض التفاح، وحمض الترتريك، وحمض الستريك، بالإضافة إلى مكونات مكافحة لعلامات التقدم في السن. يُعاد إحياء البشرة ويتجدد شبابها فتصبح أنعم، وأكثر تماسكاً وإشراقاً